
Referat af Bestyrelsesmøde torsdag d 26/8 2021 kl 19.00 i rytterstuen 

 

Tilstede: 

Anette Smed Busse (AB) 

Lene Skjøtt (LS) 

Mette Anine (MA) 

Dorthe Henriksen (DH) 

Emilie Henriksen (EH) 

Trine Dolmer (TD) 

 

1: konstituering af bestyrelsen 

Anette fortsætter som formand 

Dorthe fortsætter som kasser 

Trine Fortsætter som sekretær 

Mette bliver valgt som næstformand 

 

Anette og Mette er kontakt til stævne/sponsor udvalg 

Trine er kontakt til aktivitets/velfærdsudvalg 

Dorthe står for hjemmesiden 

 

2: godkendelse af referat fra generalforsamlingen: godkendt 

 

3: Status økonomi: 

Økonomien er pt. fin 

Der er kommet 945 kr. fra kommunen i corona tilskud. 

Sponsor skilte skal fornyes i september. Trine spørger hestehuset og Gjerrild kro. Dorthe spørger land og 

fritid 

 

4: Status OK kort: Der er tegnet 3 nye kort, vi laver opslag på facebook, husk at melde ind til bestyrelsen 

hvis der bliver tegnet et nyt kort. 

 

5: Status medlemmer.: 43 aktive, 17 passive 

 

6: aktivitetsplan: 

Arbejdsdag lørdag d 25/9 start kl 13.00, vi slutter med aftensmad. TD laver opslag. 

MA undersøger med et foredrag med hestemassør 

TD arbejder på et loppemarked 

 

7: opfølgning på indkomne forslag fra generalforsamlingen – Instagram og Underlag: 

MA undersøger priser på underlag og tæpper. 

TD tager kontakt til Tanya ang. Instagram 

 

7: evt. 

MB foreslår at bund i ridehus bliver fyldt op med filt, MB undersøger priser. 


